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واكنش مسئول اجرایي آخرین دوره تورجهاني واليبال ساحلي به انتقادها

ساحلی  واليبال  تورجهانی  دوره  آخرین 
به ميزبانی كيش در حالی برگزار شــد 
كه بسياری معتقد بودند سطح برگزاری 
این دوره از مسابقات به لحاظ كيفی در 
بود. زمين  پایين  با 2 دوره قبل  مقایسه 
مسابقات در حالی در فاصله 48 ساعت 
مانده تا شــروع تورنمنت آماده شد كه 
دنبال  به  زیــادی  انتقادهای  اتفاق  این 
افشاردوست، مسئول  داشــت. محمود 
واليبال  تورجهانی  دوره  اجرایی سومين 
با خراسان ضمن  ســاحلی در مصاحبه 
تایيد تاخيــر در انجام كارها دلایل این 
اتفاق را تشریح كرد. او كه معتقد است 
سرپرست  غفوري،  كســري  تلاش هاي 
اسبق ســازمان ســاحلي عامل اصلي 
به  تورجهاني  ميزبانــي  دوره   3 اعطاي 
ایران بوده، ادامــه ميزباني ایران از این 
رقابت ها در دوره آتي را منوط به تصميم 

ضيایي رئيس فدراسيون ایران دانست. 
دبيری  پســت  كنــار  در  امســال   
فدراسيون، مســئول اجرایی مسابقات 
تــور جهانی واليبال ســاحلی را هم بر 

عهده دارید، چطور تجربه ای بود؟
پیش از این چنین تجربه ای نداشــتم. شاید 
خیلــی چیزها را هم نمی دانســتم. آن هم به 
ایــن دلیل که مــن مدیر اجرایی مســابقات 
داخل سالن مثل لیگ جهانی، قهرمانی آسیا 
و... هستم. اما داستان والیبال ساحلی متفاوت 
بود. این رشــته آیتم هایــی دارد که به لحاظ 
اجرایی با والیبال ســالنی متفاوت است. خدا 
را شــکر تجربه خوبی بود. البته اگر قرار بود 
تمام کارها را بــه تنهایی انجام دهم به دلیل 
اطلاعات کمی که در ایــن زمینه دارم قطعا 
با مشــکلاتی مواجه می شدم اما همکارانم در 
فدراســیون، دوستان ســاحلی و افراد حاضر 
در کمیته هــا کمک زیــادی در این زمینه به 
من کردند. در کل تجربه بســیار خوبی بود و 

چیزهای بسیار زیادی یاد گرفتم. 
 در مقایســه با 2 دوره قبلی، در این 
دوره مقدمات ميزبانی بسيار دیر فراهم 

شد، علت چه بود؟
همانطور که گفتید کارها خیلی دیر انجام شد 
امــا از زمانی که کارها بر عهده من گذاشــته 
شد تقریبا یک ماه تا شروع تورجهانی فرصت 
باقی مانده بود که در این زمان دست کم برای 
سفارش لباس تیم ها واقعا دچار چالش بودیم؛ 

به همین دلیل تحت فشــار قرار گرفتیم اما با 
همکاری دوستان کار را پیش بردیم. خاصیت 
من این است که ســعی می کنم بی سروصدا 
کار کنم به همین دلیل در یک محیط آرام و 
به دور از تنش در کنار هم کار کردیم. مدیران 
منطقــه آزاد کیش همچون دکتــر انصاری، 
افشــارزاده و نوربخش هم پــای کار آمدند و 

خدا را شکر مشکل خاصی پیش نیامد. 
 اشاره كردید از زمانی كه مسئوليت به 
عهده شما ســپرده شد كمتر از یک ماه 
وجود  امکان  این  یعنی  داشتيد.  فرصت 
شود؟  انجام  زودتر  كارها  برخی  نداشت 
طبق شــنيده ها زمين مســابقه تا 48 
ساعت قبل از شــروع تورجهانی هنوز 
نبود. حال آنکه در دوره های قبل  آماده 
دســت كم این بخش از كار 15 روز قبل 

انجام شده بود.
این که می گویم ما دیر برای گرفتن مسئولیت 
انتخاب شدیم منظورم این نیست که از قبل 
هیچ کاری انجام نشــده بود. دوســتان ما در 
والیبــال ســاحلی از جمله کســری غفوری 
سرپرست اســبق والیبال ساحلی و کادرشان 
از قبل بخــش ایمیلی، قوانیــن و مقررات و 
ارتباطــی کار را پیش برده بودند. اما از زمانی 
که من مســئولیت گرفتم، کار آماده ســازی 
زمین را اســتارت زدیم. طــی ابلاغیه ای کار 
آماده سازی زمین را به آقای سلیمانی سپردم. 
انصافا او برای انجام این کار ســختی زیادی 
کشــید و حتی 40 روز خانــواده اش را ندید. 
کار ســختی بود اما دقیقا 48 ساعت مانده به 
مسابقات کارهای مربوط به آماده سازی زمین 

تمام شد و ما نفس راحتی کشیدیم. 

 برخی بازیکنان و كارشناسان انتقادی 
هم به ســطح و نحوه برگزاری مسابقات 
داشــتند و حتی مدعی شــدند سطح 
برگزاری مسابقات در این دوره در سطح 
اســتانی بوده و قابل مقایسه با 2 دوره 

گذشته نيست. 
اگر منظورشــان کیفیت تیم هــای حاضر در 
مســابقات اســت که خب این دیگر ارتباطی 
به ما نــدارد. تور کیــش از جمله تورهای 3 
ستاره اســت و تیم های متقاضی طبق درجه 
مســابقات برای حضور در آن اعلام آمادگی 
می کنند. این چیزی نیســت که ما بخواهیم 
برایــش تعیین تکلیف کنیــم. اما اگر منظور 
بحث سخت افزاری مسابقات است باید بگویم 
نه تنها کمتــر از دوره قبل نبود بلکه با توجه 
به زمان موجود همتراز یا شاید بالاتر از دوره 
قبل هم بود. ممکن اســت شــما یک کار را 
طی مدت 6 ماه با امکانات مالی و پشــتیبانی 
خوب انجام دهی امــا در یک موقعیت دیگر 
همــان کار را در فرصــت 2 ماهه با موقعیت 
دشوارتر انجام دهی اما نتیجه هر 2 کار عین 
هم باشد. به همین دلیل با توجه به این که در 
هر 3 دوره شاهد برگزاری مسابقات بودم فکر 
نمی کنم، کاری که در این دوره انجام شــد با 
کاری که دوستان در دوره های گذشته انجام 

دادند تفاوت زیادی با هم داشته باشد. 
 این دوره، آخرین ميزبانی ایران از تور 

جهانی واليبال ساحلی است؟ 
در ایــن خصوص بــا دکتــر ضیایی صحبت 
کرده ایم. بــا توجه به هزینه هایــی که برای 
برگــزاری این رقابت ها انجــام می دهیم باید 
ارزیابی کنیم و ببینیم دســتاورد این میزبانی 

برایمان چه بوده. اگر برآوردها طبق توقعاتمان 
بود، قطعا به این میزبانی ادامه خواهیم داد. اما 
اگر اینطور نبود ممکن اســت به این میزبانی 
ادامه ندهیم. به دنبال انجام کاری هستیم که 
به رشــد والیبال ســاحلی ما کمک کند. اگر 
راهکارهای دیگری برای این کار پیدا کردیم، 
از جملــه شــرکت در تورنمنت های مختلف 
شاید در آن ها شــرکت کنیم. البته تمام این 
اتفاقات منوط به صحبت هایی اســت که بعد 
از تور جهانی با آقای ضیایی خواهیم داشت و 

پس از آن تصمیم گیری خواهیم کرد. 
 در دوره گذشته طی جلسه ای كه آقای 
كســری غفوری با مسئولان فدراسيون 
از تمدید  این فدراسيون  جهانی داشت، 
كيش  تــور جهانی  از  ایــران  ميزبانی 
اســتقبال كرده بود. با این وجود هنوز 
هــم معتقدید ادامه ميزبانــی ایران به 
تصميمات فدراســيون ایران بســتگی 

دارد؟
ابتدا بگویم که کسری غفوری طی 3، 4 سالی 
که در راس ســازمان ســاحلی حضور داشت، 
انصافا عالی کار کرد. هم مســابقات خیلی بود 
و همین این که فســلفه اعطــای میزبانی تور 
جهانی والیبال ســاحلی به ایــران به وجود او 
بســتگی داشــت. او برای گرفتن این میزبانی 
تلاش زیادی کــرد و در این دوره هم جایش 
بسیار خالی است. البته من تلاش کردم قبل از 
شــروع رقابت ها او را رسما برای حضور در این 
دوره دعوت کنم که موفق نشدم. اما باید تاکید 
کنم به دلیل میزبانی خوب ایران، فدراســیون 
جهانــی تمایــل دارد میزبانی کیــش از تور 
جهانی والیبال ساحلی ادامه پیدا کند. اما همه 
این هــا به این برمی گردد که ما از این میزبانی 
چه می خواهیم. باید بــرآورد کنیم و ببینم با 
هزینه ای که برای میزبانی انجام می دهیم، چه 
کارهای دیگری می توانیم انجام دهیم. به لحاظ 
زیرساخت، شــرکت در تورنمنت های مختلف 
و یا حتی برگــزاری تورنمنت های مختلف در 
داخل که شانس پیشرفت والیبال ساحلی مان 
در آن بیشتر است. این ها همه موضوعاتی است 

که می توان روی آن فکر کرد. 
 به همين دليل بود كــه آقای ضيایی 
عنوان كردند ميزبانی از تور 3 ســتاره 

برای ایران زود بود؟
مصاحبــه آقای ضیایی را خواندم اما نمی دانم 
منظور ایشــان دقیقا چه بود اما فکر می کنم 
صحبت های ایشان هم در همین ارتباط باشد.

هر روز منتظر پيام هاي شما هستيم. پيامک: 2000999افشاردوست: كيفيت برگزاري تورجهاني هم تراز دوره هاي قبل است
***

 مهــدی طارمــی با کارهای قبلی خــود به اندازه کافی بــه بیت المال 
خسارت زده و با این ادا و اطوارها محبوب نمی شود. 

 ما در فوتبال چیزی به اســم اســطوره نداریم. دنبال توپ دویدن چیه 
که اسطوره داشته باشن. 

 ســلام؛ آقای علی کریمی هیچ وقت تیم ملی به این قوی نبوده و شما 
حق نداری برای تسویه حساب با فدراسیون پای کی روش رو وسط بکشی 

اون هم 4 ماه تا جام جهانی. 
 برد استقلال برابر الهلال عربستان را به همه دوستان استقلالی تبریک 
می گویم ولی عزیزان الهلال 4 بازیکن کلیدیشون از جمله عمر الخریبین 

را به دلیل محرومیت و مصدومیت در اختیار نداشت.
 سلام به دوستان پرسپولیسی، بهتره به فکر داربی هم باشید چون کار 
سختی مقابل استقلال دارید استقلال بازی خوبی که مقابل الهلال انجام 

داد برابر شما هم انجام میده.
 تیم پرســپولیس با باخت 3 - یک آبروی فوتبال ایران را برد و باید از 

مردم عذرخواهی کند.

نعمتی بهترین ورزشکار معلول تیراندازی با 
کمان جهان شد 

زهرا نعمتی از ســوی فدراســیون جهانی تیراندازی بــا کمان به عنوان 
بهترین ورزشــکاران معلول تیراندازی با کمان در ســال 2017 انتخاب 
شــد. او پس از کســب این عنوان باارزش گفت: »برای کسب این عنوان 
خیلی خوشــحالم چراکه با حمایت همه جانبه  مردم اعم از ورزشــکاران، 
هنرمندان و ســایر اقشار جامعه همراه بود و این حمایت برای من بسیار 
ارزشمند و خوشایند است. در سال های اخیر عناوین و هدیه های زیادی 
دریافت کردم اما همیشه آن هایی که با حمایت و رای مستقیم مردم بوده 
برایم طعم دیگری داشــتند و لذت بخش تر هســتند و از ملت عزیز ایران 
که مثل همیشــه به من انگیزه دادند و پشــتیبانی کردند، سپاسگزارم.« 
نعمتی علاوه بر کســب این عنوان از سوی کمیته بین المللی پارالمپیک 
به مناســبت روز جهانی زن نامزد دریافت این جایزه نیز شد. این جایزه 
قرار است روز 8 مارس )17 اسفند( و یک روز قبل از افتتاحیه بازی های 

پارالمپیک زمستانی 2018 به فرد منتخب داده شود.

پیروزی بسکتبال ایران مقابل قزاقستان 
پنجره دوم مسابقات بسکتبال انتخابی جام جهانی 201٩ چین از پنج شنبه 
در گروه های مختلف آغاز شد. تیم ملی بسکتبال ایران نخستین دیدار خود 
در این مرحله را برابر قزاقســتان برگــزار کرد. این دیدار به میزبانی قزاق ها 
برگزار شــد و ملی پوشان کشورمان موفق شدند با نتیجه 7٥ - ٥4 آن ها را 
شکســت دهند. تیم ملی بسکتبال در حالی این بازی را با برتری خود تمام 
کرد که در پنجره نخست مســابقات مقابل عراق شکست خورده بود و در 
مصاف با قطر نیز صاحب برتری شد. ملی پوشان بسکتبال ایران دومین دیدار 
خود در پنجره دوم رقابت های انتخابی جام جهانی را 6 اسفندماه در تهران 
و برابر عراق برگزار می کنند. ایران با برد مقابل قزاقســتان صدرنشین گروه 

چهارم از مرحله مقدماتی انتخابی جام جهانی 201٩ شد.

زاویه نگاه شما

اخبار

سقف ریاست فدراسیون های 
ورزشی 3 دوره می شود

مسعود سلطانی فر، وزیر ورزش و جوانان در جمع 
روسای فدراسیون های ورزشی در اهواز گفت: »در 
اساسنامه پیشنهادی فدراسیون های ورزشی که به 
دولت ارایه کردیم، ســقف ریاست فدراسیون ها 3 
دوره است که امیدوارم با تصویب آن به جوانگرایی 
و طراوت در مدیریت ورزش کشور کمک کنیم.« 
وی تصریح کرد: »با گذشــت 40 سال از انقلاب 
اســلامی و این که نســل جوان ما در این سال ها 
مسئولیت نداشتند، باید به مرور وارد عرصه اجرایی 
کشور شــوند. جوانگرایی رویکرد دولت و شخص 
رئیس جمهور است و همچنان که وزیری جوان را 
با 38 ســال سن در کابینه دولت قرار دادند الگو و 
راه را به ما نشــان داده اند.« وزیر ورزش و جوانان 
تاکید کرد: »وقت آن رسیده تا از مدیران جوان تر، 
باانگیزه تر و پر نشاط تر استفاده کنیم. در یک سال 
گذشته در ادارات کل استان ها مثل خوزستان این 
رویکــرد را اجرا کردیم و قصد داریم این رویکرد را 
در فدراســیون ها نیز دنبال کنیم.« او در خصوص 
اعزام  ســبک های ورزشی بدون مجوز به مسابقات 
برون مرزی عنوان کرد: »بار دیگر به بحث کنترل 
اعزام هــای خارجــی به خصوص در ســبک های 
مختلف رزمی تاکیــد می کنم. باید اعزام های غیر 
ضروری را بــرای صرفه جویی در هزینه ها کاهش 
دهیم.« وزیر ورزش و جوانان در پایان در خصوص 
روند برنامه های ورزش ایران برای بازی های آسیایی 
گفت: »ستاد بازی های المپیک، پارالمپیک، آسیایی 
و پاراسیایی در مدت 2، 3 هفته آینده جمع بندی 
خود را خواهد داشــت تا انشاا... با برنامه ریزی که 
انجام می دهیم بتوانیم دستاورد خوبی در بازی های 

آسیایی جاکارتا داشته باشیم.«

گزارش

خبر

بانوان  فوتسال  ملی  تيم  سرمربی 
روســيه بعد از برگــزاری 2 بازی 
تداركاتی در ایــران و انجام یک بازی با حجاب 
اســلامی گفت: »حجاب ســوغات ایران برای 
كشــور ماســت.« یوجين كوزمين با اشاره به 
این كه فوتسال ایران در 2 بخش آقایان و بانوان 
در بالاترین ســطح دنيا قرار دارد در مصاحبه با 
ایران  خراسان تاكيد كرد تيم های ملی فوتسال 
جزو برترین های دنيا هستند. او ميزبانی روسيه 
از جــام جهانی فوتبال را افتخــار بزرگی برای 
كشورش دانســت و با هيجان انگيز خواندن جو 
روســيه در آســتانه جام جهانی از مردم ایران 
دعوت كرد تا برای دیــدن جام جهانی و ایجاد 
تعامل به كشورش سفر كنند. كوزمين همچنين 
تاكيد كرد مردم روسيه از بين تيم های حاضر در 
گروه B طرفدار تيم ملی فوتبال ایران هستند و 

از این تيم حمایت خواهند كرد. 
 بازیکنان تان در بازی دوم با پوشــش اسلامی 

بازی كردند. چه نظری در این خصوص دارید؟
حجاب قانون کشــور ایران است و احترام گذاشتن به 
قانون یک کشــور کار نرمالی بــرای بازیکنان من بود. 
حجاب یک ســوغاتی از ایران برای کشــور ماست. در 
نهایت هیچ مشــکلی با حجاب نداشــتیم و این کار را 

انجام دادیم و برای ما تبدیل به یک تجربه شد. 
 سطح فوتسال ایران را چطور ارزیابی می كنيد؟

فوتسال ایران چه در بخش آقایان و چه در بخش بانوان 
در بالاترین سطح دنیا قرار دارد. تیم های ملی فوتسال 
ایران در هر 2 بخش جزو چند تیم برتر دنیاســت که 

اتفاق خوبی برای ایران محسوب می شود. 
 بگذریم. به زودی كشــور شما ميزبان یکی از 

دنيا  ورزشــی  تورنمنت های  هيجان انگيزترین 
خواهد بود. حال و هوای روسيه در فاصله 4 ماه 

مانده به جام جهانی فوتبال چگونه است؟
خیلی مفتخریم که قرار است میزبان چنین تورنمنت 
بزرگی باشیم. البته میزبانی از جام جهانی فوتبال قطعا 
دشــوار خواهد بود ولی آنقدر لحظات جذاب، شــاد و 
هیجان انگیزی می تواند برای یک کشــور رقم بزند که 
می توان تمام سختی ها را به جان خرید. لحظه شماری 
می کنیم که زمان میزبانی ما هرچه زودتر فرا برســد 
تــا تیم های شــرکت کننده از جمله ایــران را ببینیم. 
تیم های بســیار بزرگی در فوتبال دنیا وجود دارند که 
قرار است در قالب جام جهانی محک بخورند. از این که 
قرار است مردم کشــورهای مختلف هم برای تماشای 
جام جهانی به کشور ما بیایند بسیار خوشحالیم. علاوه 
بر این که یکســری تیم های مطــرح فوتبالی به همراه 
ستاره هایشان به روسیه می آیند، تعداد زیادی توریست 
هم به کشــور ما می آید. به همین خاطر فضای روسیه 
تغییر می کند چراکه با ورود توریست ها و ورزشکاران، 
جو هیجان انگیزی بر روســیه حاکم خواهد شــد که 
جای خوشحالی دارد. از همین جا از شما و همه مردم 
ایران دعوت می کنم که به بهانه جام جهانی به روسیه 
بیایند و از نزدیک کشور ما را بببیند تا بابی شود برای 

آشنایی های بیشتر بین مردم 2 کشور. 
 به نظر می رسد روســيه در گروه A )روسيه، 
عربســتان، مصر و اروگوئه( مشــکلی چندانی 

نداشته باشد.
اینطور نیســت. گروه ما گروه بســیار ســختی است. 
تیم های قدرتمندی در این گروه قرار دارند که فوتبال 
خوبی بــه نمایش می گذارند. به طــور حتم نمی توان 
هیچ یک از شرکت کننده هایی که به جام جهانی فوتبال 

می رسند را دست کم گرفت چون همه تیم های حاضر 
در جام جهانی تیم های بزرگی هستند. 

 اما در مقایســه با گروه ایران كه موســوم به 
گروه مرگ اســت می توان گفت روسيه با قرعه 

راحت تری روبه رو شده.
درست اســت که گروه ایران گروه بسیار سختی است 
اما باید توجه داشــت که تیم ملــی فوتبال ایران تیم 
بســیار خوبی اســت و بازیکنان تراز اولــی در اختیار 
دارد. من بارها به ایران آمده ام و فوتبال ایران را هم از 
نزدیک دیده ام. به نظرم تیم ملی فوتبال ایران بســیار 
توانمند است. با وجود این که گروه ایران گروه سختی 
است اما تیم ملی کشــور شما شانس صعود از مرحله 
گروهــی جام جهانی را دارد. البته بقیه تیم های حاضر 
در گروه B )پرتغال، اســپانیا، مراکش( هم کار سختی 

در پیــش دارند چــون در حال حاضــر فوتبال ایران، 
فوتبال ســاده ای نیســت. این را هم بدانید که از بین 
تیم های حاضر در گروه B، مردم روسیه طرفدار ایران 

هستند و از تیم شما حمایت خواهیم کرد. 
 به نظر شما روسيه قهرمان جام جهانی فوتبال 

می شود؟
باید بازی به بــازی پیش برویم. هیچ چیز را نمی توان 
پیش بینی کرد چراکه شــرایط بازی های جام جهانی 
بســیار دشــوار اســت و تا بازی ها تمام نشــود واقعا 
نمی توان درباره تیم های صعودکننده و یا قهرمان جام 
جهانی هیچ حرفی زد یا پیش بینی داشــت. اما ما باور 
داریم که قرار است لحظات خوبی برای فوتبال روسیه 
رقــم بخورد و برای رخ دادن این اتفاق همه تلاش مان 

را می کنیم تا بهترین نتیجه را بگیریم.

درگیری فیزیکی دایی با بازیگر سینما!گفت وگوی اختصاصی خراسان با سرمربی تيم ملی فوتسال بانوان روسيه
به گزارش خبرگزاری تســنیم، تیم فوتبال سایپا دیروز در حالی به مصاف سپیدرود رشت رفت که پیش از 
بازی اتفاق عجیبی در هتل محل اقامت شاگردان علی دایی رخ داد. طبق ادعای امیرحسام شجاعی، بازیگر 
سینما و تلویزیون او در هتل محل اقامت تیم سایپا از علی دایی کتک خورده است! امیرحسام شجاعی در 
گفت وگو با تســنیم، درباره اتفاق رخ داده در هتل محل اقامت تیم سایپا و درگیری اش با علی دایی گفت: 
»امروز می خواستم هتل محل اقامتم را عوض کنم. اصلا نمی دانستم که تیم سایپا هم اینجاست. زمانی که 
می خواستم از هتل تسویه حساب کنم و بروم، در لابی نشستم و در کافی شاپ چای خوردم تا کارهای رفتنم 
درست شود. در کافی شاپ هتل علی دایی و کادر فنی اش در مورد بازی توضیحاتی برای بازیکنان شان روی 
تخته می دادند. زمانی که جلسه آن ها تمام شد به علی دایی سلام کردم و او هم جواب سلام من را داد. در 
همین زمان، علی دایی به یک  باره برگشت و به من گفت شما از کی اینجا نشستی؟ من هم گفتم ٥ دقیقه، 
گفت به چه حقی اینجا نشسته ای؟ من هم گفتم یعنی چه؟ مگر باید از شما اجازه می گرفتم؟! علی دایی فکر 
می کرد من جاسوس تیم مقابل هستم و آمدم از تاکتیک های سایپا مطلع شوم و برای آن ها فیلم بفرستم. 
تــازه فهمیدم که تیم علی دایی با تیم علی کریمی بازی دارد. علی کریمی رفیق خیلی گل و صمیمی من 
است، اما من نمی دانستم که تیمش بازی دارد. علی دایی گفت تو اصلا حق نداشتی بیایی و اینجا بنشینی، 
من هم گفتم من میهمان این هتل هستم و منتظر چک اوت کردن کارهایم هستم. من فقط به کافی شاپ 
آمدم، این چه طرز حرف زدن است! گفت من می دانم تو را چه کسی فرستاده، به او بگو بیچاره ات می کنم و 
تو را هم به خاک سیاه می نشانم. در ادامه برادر علی دایی )محمد دایی( آمد و گفت با علی درست صحبت 
کن. گفتم درست تر از این حرف بزنم؟ مگر من چه گفتم بعد از آن هم علی دایی من را هل داد و من روی 
میز کافی شاپ پرت شدم. گفت برو فلان  فلان شده. همه پرسنل هتل هم شاهد هستند و دوربین های هتل 
هم فیلم گرفتند. بعد از آن هم بهمن دهقان )وکیل دایی( آمد و گفت به هدفت رسیدی، تیم را به هم زدی و 
کار خودت را کردی. علی دایی مدام من را هل می داد، گفتم دفعه آخرت باشد به من دست می زنی، شکایت 
می کنم. گفت دست نزنم؟ شروع کرد به کتک زدن من. 2 سیلی بدجور زیر گوشم خواباند. در ادامه کاپیتان 
تیمشــان علی دایی را جدا کرد. در ادامه اتفاقات بهمن دهقان و محمد دایی من را در نمازخانه هتل گیر 
آوردند و در یک گوشه تا می خوردم، من را کتک زدند، در زندگی ام تاکنون چنین کتکی نخورده بودم!« وی 
با بیان این که از علی دایی، برادرش و بهمن دهقان شکایت کرده، گفت: »من به دایی گفتم شکایت می کنم« 
او هم با لحن خودش و با پوزخند گفت: »از من شکایت می کنی؟ علی دایی ناسزاهایی به من می داد که در 
زندگی ام از هیچ کس نشــنیده بودم.« به گزارش فارس؛ این در حالی است که علی دایی در واکنش به این 
درگیری گفت: »عذر می خواهم اصلا امیرحسام شجاعی چه کسی هست، شما که نمی توانید شنیده هایتان 
را بدون این که صحت و سقم اش را بدانید، بیان کنید. این چه حرف هایی است که می زنید، هر کسی می تواند 

هر حرفی بزند. سوال بعدی، من سوال شما را جواب نمی دهم!«

سوژه

سارا اصلانی

كوزمين: حجاب یک سوغاتی از ایران برای كشور روسيه است

واکنش سلطانی فر به 
اظهارات خادم 

مسعود سلطانی فر، وزیر ورزش درباره موضع و 
واکنش خود با توجه به اظهار نظر اخیر رســول 
خادم، رئیس فدراســیون کشــتی در خصوص 
موضع گیری صریح ایران درباره رویارو نشــدن 
با ورزشکاران رژیم صهیونیستی و قبول عواقب 
احتمالــی همچــون تعلیق در این بــاره اظهار 
داشت: »من هیچ موضعی ندارم. قرار نیست که 
هر فردی در هر جایی موضع گیری کرد من به 
عنوان وزیر ورزش بخواهم رد یا تایید کنم. فکر 
می کنم باید از خود آقای رسول خادم بپرسید.« 

س: پرتو جغتایی
عک


